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Zápis ze 3. schůze výboru Sekce rychlostní kanoistiky ČSK, konané 4. 3. 2024 v Praze na Strahově 
 

přítomni:   J. Boháč, Z. Krpata, P. Hottmar, P. Náprstek, M. Doktor 
hosté:         J. Adam, T. Ježek 
omluveni:  P. Bednář 
 
1.    Sportovně technická komise (STK), domácí soutěže  

 

□ 
 

Ú – 1/1/24 je splněn: Domácí termínová listina 2024 – předseda STK Z. Krpata předložil výboru 
zkompletovanou termínovou listinu domácích soutěží 2024 včetně MČR-M, které uspořádá 10. 8. Nymburk a 
regionálních soutěží. Výbor takto navrženou termínovou listinu po projednání schválil, dokument bude 
následně zveřejněn na webu kanoe.cz                                           Ú: 1/3/24 – Z. Krpata, J. Adam 
                                                                                                       T: 20. 3. 2024 

□ 
 

Ú – 1/2/24 je plněn: ČP benjamínků 2024 – Výsledky výběrového řízení byly všem uchazečům o pořádání 
závodu oznámeny. Vybraným pořadatelům závodů ČP benjamínků budou zaslány podmínky a informace k 
uspořádání závodu. 
                                                                                            

□ 
 

Komise rozhodčích – Z. Krpata tlumočil požadavek KR na nákup nových radiostanic a megafonů, výbor 
rozhodl o jejich pořízení z rozpočtu STK v roce 2024. 
                                                                                       

□ 
 

Ú – 4/1/24 je splněn: Pravidla a směrnice 2024 – předseda STK Z. Krpata zaslal výboru po zapracování 
připomínek návrh aktualizovaných pravidel a soutěžních směrnic pro rok 2024. Proběhla diskuse nad 
pravomocemi reprezentačního trenéra při nominačních jízdách, které byly upřesněny a doformulovány. Po 
vyjasnění tohoto bodu byl finální návrh pravidel a soutěžních směrnic 2024 výborem schválen. Pravidla a 
soutěžní směrnice 2024 budou následně zveřejněna na webu kanoe.cz a rozeslána do klubů e-mailem. 
 

□ 
 

 

Registrační databáze ČSK – Z. Krpata informoval výbor, že propojení registrační databáze ČSK 
s přihlašovacím modulem SRK ČSK na hlavní domácí soutěže je hotové a po zkušebním zátěžovém testu 
v součinnosti s firmou Sportis je připraveno ke spuštění. Zároveň informoval o propojení výsledkového servisu 
Sportis s registrem ČSK, kde budou automaticky evidovány účasti sportovců ve svazových soutěžích pro 
potřeby podávání žádosti o dotaci „Můj klub“. Pořadatelé regionálních soutěží budou výsledky závodů dodávat 
v jednotném předepsaném formátu, ze kterého půjdou data pro tyto účely vložit do registru ČSK. Výbor vzal 
informaci na vědomí.                                                                                                       

□ 
 

Ú – 4/10/23 je zrušen: Informace z Mezinárodní kanoistické federace (ICF), možnost podat náměty na úpravu 
soutěžních pravidel ICF -  STK ani vedení RD nepředložili do 1.3.2024 podněty pro konkrétní změny.  
 

□ 
 

Ú – 5/1/24 je splněn: Rozpočet STK – Předseda STK předložil a komentoval předběžný návrh rozpočtu STK 
na rok 2024. Výbor vzal předběžný návrh na vědomí a rozpočet STK bude upřesněn, až bude známá výše 
přidělené dotace NSA v oblasti podpory „Organizace činností sportovní organizace svazového charakteru“. 
                                                                                    

□ 
 

Bodování do žebříčků 2024 – návrh STK na zvýšení počtu účastí na ČP benjamínků ze čtyř na pět pro 
zařazování závodníků do SpS 2025 projednala RSCM, která tento návrh nepodpořila. Výbor po projednání 
rozhodl, že v soutěžní sezóně 2024 budou stačit pro zařazení závodníků do SpS 2025 pouze čtyři účasti na ČP 
benjamínků za celou sezonu. Informovat kluby.                           Ú: 2/3/24 – Z. Krpata, J. Adam 
                                                                                                       T: 20. 3. 2024 

□ 
 

Ú – 2/2/24 trvá: Součinnost s NOC VS Račice pro 2025 – STK po konzultaci s vedoucím trenérem RD P. 
Hottmarem připraví návrhy předběžných termínů hlavních domácích soutěží pro sezonu 2025 tak, aby předseda 
STK Z. Krpata mohl v předstihu objednat termíny v Račicích, s cílem vyloučení termínových kolizí s veslaři. 
Sekretariát oznámil a rezervoval termíny ME seniorů 2025 (19. – 22.6. 2025) a Závod olympijských nadějí 
(11. – 14. 9. 2025). Z. Krpata podal informaci o přípravách areálu na sezonu 2024, probíhá komunikace 
s technickým ředitelem. Před prvními závody bude provedena údržba startovacího zařízení a ovládacích 
modulů, zvažuje se pořízení nových bójí ke startovacímu zařízení, dle cenové nabídky.                                     
 

□ 
 

Příprava I. NZ RDS + I. ČP ve vytrvalosti – Z. Krpata ve spolupráci s reprezentačním trenérem P. Hottmarem 
připravili a předložili časový program závodu. Výbor návrh schválil. Časový pořad závodu bude zveřejněn.                                                                                                         

 
 

2.   Sportovní centra mládeže (SCM), Sportovní střediska (SpS), péče o talentovanou mládež 
 

□ 
 

Financování SCM, SpS a TOP 10 - vedoucí trenér SCM P. Hottmar podal informaci o průběžné administraci 
smluv s detašovanými pracovišti. Čerpání přidělených prostředků již probíhá podle rozpočtu. 
 

□ 
 

VT Oboz – P. Hottmar informoval výbor o přípravách tradičních jarních VT v Peschieře 9.3. – 22.3. 2024 a na 
Obozu. Vedoucími akcí byli pověřeni Václav Stejskal a Karel Kožíšek. 
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     3.  Reprezentační družstva seniorů, juniorů, maratonu (RDS, RDJ, RDM) 
 

RDS    
□ 
 

Plánované akce RDS – Vedoucí trenéři resortních sportovních center Dukla a Victoria VSC spolu s trenérem 
RD P. Hottmarem podali aktuální informace z právě probíhajících i připravovaných tréninkových kempů 
jednotlivých tréninkových skupin reprezentantů, které běží podle schválených plánů. Vzato na vědomí. 
                                                                                        

□ 
 

Ú – 7/1/24 je splněn: Finanční podpora činnosti ASC a VSC z rozpočtu SRK ČSK – vedoucí trenér Dukly P. 
Náprstek zpracoval požadavek ASC Dukla na finanční výpomoc z rozpočtu SRK ČSK v roce 2024. Vedoucí 
trenér Victorie VSC T. Ježek již tento požadavek výboru předložil před únorovou schůzí. Požadavky budou 
zapracovány do návrhu rozpočtu RSD na rok 2024. 
 

□ 
 

Ú – 3/2/24 je splněn: Realizační tým reprezentačního družstva a odměňování resortních trenérů – sekretariát 
rozeslal smlouvy na rok 2024 členům realizačního týmu RD a resortním trenérům a zajistí jejich administraci. 
 

□ 
 

Účast RD na mezinárodních soutěžích – P. Hottmar podal aktuální informace o průběžných rezervacích pobytů, 
dopravy a o zálohových platbách pořadatelům na mezinárodní soutěže 2024. 
 

□ 
 

Testy RDS – P. Hottmar zpracovává výsledky všeobecných testů RDS, po jejich kompletaci reprezentační trenér 
rozešle celkovou tabulku s přehledem individuálních vývojů výkonů členům RDS a jejich trenérům. Vzato 
výborem na vědomí. 
 

□ OH Paříž 2024 - P. Hottmar informoval výbor o probíhajících organizačních přípravách pobytu českého týmu 
na OH v Paříži v součinnosti s olympijským výborem, probíhá komunikace se skupinou J. Dostála ohledně 
ubytování poblíž závodní dráhy. Zároveň informoval výbor o dokončení vyplnění podrobných akreditačních 
formulářů všech teoretických účastníků OH (55 osob) tzv. „longlistu“ v ČOV požadovaném termínu. 
 

□ 
 

Ú – 4/2/24 je plněn: Výroba elastických dresů – sekretariát v součinnosti reprezentačního trenéra P. Hottmara 
dle specifikací potřeb výroby elastických dresů pro OH Paříž a zároveň doplnění skladových zásob jednotlivých 
velikostí pro potřeby reprezentačních družstev a dle specifických požadavků ČOV a ICF zajistil objednání dresů 
u partnerské společnosti Alpine pro. 

 
  RDJ 
 

 

□ 
 

Plánované akce RDJ - Podána informace o rezervaci ubytování v Nymburce a Račicích pro VT před MEJ a MSJ 
a zároveň o zajištění pobytu na MSJ a MEJ včetně dopravy. Vzato výborem na vědomí. 

□ 
 

Ú – 5/2/24 je splněn: Realizační tým – sekretariát rozeslal smlouvy na rok 2024 členům realizačního týmu RDJ 
a zajistí jejich administraci. 
 

RDM  
□ 
 

Plánované akce RDM 2024 – reprezentační trenér RDM T. Ježek podal výboru informace o plánovaných akcích 
RDM a přípravách výjezdů na jednotlivé akce v letošní sezoně, ubytování na SPM Brandenburg a MSM 
Metkovič je již v předstihu rezervováno. Předložený rozpočet RD bude projednán až bude známá výše přidělené 
dotace NSA v oblasti podpory státní reprezentace.  
 

 

            4.   Různé 
 

□ 
 

Ú – 7/10/23 je plněn: Majetky ČSK – příprava nájemní smlouvy advokátní kanceláří po vypořádání připomínek 
k předávací dokumentaci kempu na Slapech – Skalici stále probíhá. Nový nájemce je připraven předávací 
dokumentaci a smlouvu podepsat co nejdříve. 
                                                                                              

□ 
 

Ú – 13/1/24 je splněn: Rozpočet sekce 2024 – po předložení dílčích rozpočtů jednotlivých středisek sekce 
sekretariát zpracoval a předložil výboru předběžný návrh rozpočtu sekce pro rok 2024. Rozpočet sekce bude 
upřesněn, až bude svazu známa výše dotace NSA pro rok 2024 pro ČSK a po rozhodnutí Předsednictva ČSK o 
rozdělení dotace v rámci svazu. 
                                                                                                           

□ Movité investice – J. Boháč podal informaci o plánovaném vypsání dotační výzvy NSA „rozvoj materiálně-
technické základny sportovních svazů 2024“. Do příští schůze projednají a podají předseda STK Z. Krpata a 
reprezentační trenér P. Hottmar návrhy na pořízení investičního materiálu.                 
                                                                                                                 Ú: 3/3/24 – Z. Krpata, P. Hottmar 
                                                                                                                 T: 16. 4. 2024 
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□ Ú – 8/9/23 je plněn: OH festival 2024 Most – sekretariát oslovil kluby, zda by se neměly zájem zapojit do 
prezentace rychlostní kanoistiky na OH festivalu, který bude probíhat po dobu Olympijských her u jezera Most. 
Zájem projevily kluby z Chomutova a Kadaně. Sekretariát předá klubům organizační informace o ČOV tak, jak 
je ČOV zveřejní. 
 

□ Nájmy Povodí za pozemky užívané sportovními kluby – J. Boháč informoval, že ČSK stále neobdržel zpětnou 
reakci od MZe k podanému návrhu ČSK zvýšit pro sportovní spolky současné slevy z cenových výměrů MF ČR 
pro stanovení nájmů užívaných pozemků a plovoucích zařízení. 
 

□ ME Račice 2025 – J. Boháč informoval o potvrzení termínu akce ze strany ECA, ME Račice se uskuteční 19. – 
22. 6. 2025. Předseda organizačního výboru P. Šebesta představil návrh složení organizačního výboru a svolal 
jeho první schůzi 5. 3. 2024. 
 

□ Nábory v členských klubech – J. Boháč otevřel diskusi nad přípravou kampaně „Pojď pádlovat“ pro jarní využití 
v souladu s požadavky klubů vzešlých z dotazníku a diskuse na VH sekce. Je třeba stanovit časové bloky, kdy 
kampaň rozjet a jaká média budou využita pro spuštění kampaně.     Ú: 4/3/24 – M. Doktor 
                                                                                                              T: 16. 4. 2024  
 

□ Vstupenky na OH Paříž 2024 – sekretariát informoval o pořízení 6 ks vstupenek na semifinálové a finálové 
bloky přes ČOV na základě podané objednávky, prioritně pro členy realizačního týmu, který neobdrží akreditaci. 
Sekretariát ještě zkusí komerční cestou přiobjednat vstupenky na bloky rozjížděk a čtvrtfinále. 
 

□ 
 
 
 

MS Masters Plovdiv 2024 – J. Boháč informoval o vydaném bulletinu k MS Masters, který se uskuteční 
v bulharském Plovdivu. Sekretariát rozešle informaci veteránské komisi.  
                                                                                                              Ú: 5/3/24 – J. Adam 
                                                                                                              T: 16. 4. 2024 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsal:  J. Adam 
Termín příští schůze výboru SRK je 16. 4. 2024 
 

 


